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Ämne: Minnesanteckningar från Naboer-konferensen 30-31 januari
 
Hej!
Det blev en mycket bra konferens med bra representation från Naboer AB's
aktieägare och mycket energi och inspel kring frågeställningarna om hur vi ska
bygga Naboer AB in i nästa skede. 
 
 Här kommer minnesnoteringar och kopia på föredrag.
 
Observera speciellt detta:
Församlingens ledamöter beslutade enhälligt om att de avtal som ska
tecknas mellan aktieägarna och Naboer AB för perioden 2020 – 2023 ska
läggas fram på bolagsstämman (20 maj) i samma nivå och formulering som
avtalet idag innehåller. Dock ska avtalet kompletteras med ett tillägg om att
justeringar kan komma att ske i form av dimensionering/resurser inför
bolagsstämman våren 2020. Detta med utgångspunkt att ledamöterna här
på konferensen också gett styrelsen i uppdrag att utreda och ta fram ett
beslutsunderlag till ägarna inför bolagsstämman 2020. Denna utredning
påbörjas snarast av styrelsen och tar utgångspunkt i de frågeställningar som
framkom på konferensen och handlar om Naboer AB's verksamhet och
dimensionering i framtiden.
 
Vid eventuella frågor - hör av er till undertecknad!

Med vänlig hälsning
 
 
Lennart Adsten
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